

香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

金獎 Gold Award

媒體及通訊業

Media and Communication



香港寬頻網絡有限公司

Hong Kong Broadband Network Limited

香港寬頻網絡有限公司 (香港寬頻) 追求以使命為本的營商之道，在業務營運中堅守可持續發展理念，不斷探索更好、更有效的方法，盡量減少碳排放及廢物，同時鼓勵公司的人才、業務夥伴及社群，採取對環境負責任的做法，力臻完善。

Driven by a passionate pursuit of purposeful profits, Hong Kong Broadband Network Limited (HKBN) firmly entrenches sustainability into its business operations, and constantly explores better and more efficient ways to minimise carbon emissions and waste generation. In addition, HKBN encourages its talents, business partners and the community to embrace responsible environmental practices and strive for continual development.



在辦公室的其中一樓層應用物聯網控制系統，以智能方法控制辦公室照明，達至最佳的能源效益及營運效率。

Adopting an Internet-of-Things Control System at one of its office floors to enable an intelligent approach to control office lighting and optimise energy saving and operational efficiency.



透過不同措施積極實踐源頭減廢，例如要求供應商停止使用恤衫包裝膠袋、收集裝載機頂盒的紙盒再用和回收機頂盒內的零件作其他用途。

Adopting different measures to reduce waste at source including requesting the Company's suppliers to eliminate plastic bags for the company's T-shirts, retrieving the cardboard packaging of set-top paper boxes for reuse as well as recycling components of the boxes to other useful items.



實行「免禮」的公司政策積極減少浪費，例如不再與商業合作夥伴互贈月餅，並鼓勵合作夥伴把多出的月餅捐贈給食物銀行。

Enforcing a company-wide "No Gift" policy as a proactive way to reduce wastages, such as abandoning the practice of giving / accepting mooncakes to / from business partners and encouraging business partners to donate excessive mooncakes to various food banks.